

Date: 12th September 2022 Ref: KC/ER/09/2022/44 التاريخ: 12 سبتمبر 2022 المرجع: KC/ER/09/2022/44

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700 Dubai, UAE

السيد/ حامد أحمد علي المحترم الرنيس التنفيذي سوق دبي المالي ص. ب 9700 دبي، الإمارات العربية المتحدة

After Greeting,

2

تحية طيبة وبعد،

Subject: Resolution of the General Assembly Meeting of Dubai Investments PJSC (the Company)

الموضوع: قرار اجتماع الجمعية العمومية لربي الإستثمار ش.م.ع (الشركة)

Kindly be informed that the following resolution was approved by the Shareholders of the Company at the General Assembly Meeting that was held today 12th September 2022, at 4:00 pm at Dubai Investments House, Park Hall, Dubai Investments Park, Jebel Ali, Dubai, as well as remotely / electronic attendance.

يرجى التكرم بالعلم بأنه قد تمت الموافقة على القرار التالي من قبل مساهمي الشركة في اجتماع الجمعية العمومية الذي عُقد اليوم 12 سبتمبر 2022 في تمام الساعة 4:00 عصراً بمقر شركة دبي للإستثمار، قاعة المجمع، في مجمع دبي للإستثمار، جبل علي، دبي. ومن خلال تقنية الحضور عن بُعد /إلكترونياً.

The meeting was quorate.

حيث اكتمل النصاب القانوني للاجتماع.

RESOLVED that distribution of an interim dividend of 7.5% (7.5 fils per share) aggregating to an amount of AED 318,901,469 for the six-month period ended 30th June 2022, be hereby approved.

تقرر بموجبه الموافقة على توزيع أرباح مرحلية بنسبة 7.5% بمقدار (7.5 فلس للسهم الواحد) بقيمة إجمالية وقدرها 318,901,469 درهم، وذلك لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2022.

- Last date for dividend entitlement (LED): Tuesday, 20th September 2022.
- تاريخ آخر يوم شراء للاستحقاق (LED): يوم الثلاثاء الموافق 20 سبتمبر 2022.
- Ex- dividend date (EXD): Wednesday, 21st September 2022.
- تاريخ الاستبعاد من الأرباح (EXD): يوم الأربعاء الموافق
 2022.
- Register closing date (RCD): Thursday, 22nd September 2022.
- تاريخ إغلاق السجل (RCD): يوم الخميس الموافق
 22 سبتمبر 2022.

Yours faithfully, For Dubai Investments PJSC وتفضلوا بقبول فانق الاحترام والتقدير،، عن دبي للإستثمار ش.م.ع

Kurian Chacko Group Company Secretary 5 configuration of a sundantal sunda

كوريان شاكو أمين سر المجموعة

Cc.: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع